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Hierbij heb ik het genoegen om u, namens de Evaluatiecommissie Integrale 
Bekostiging, de eerste rapportage alsmede het evaluatiekader aan te bieden. 

Met de invoering van integrale bekostiging voor diabetes, vasculair 
risicomanagement en COPD is een eerste belangrijke stap gezet op weg naar een 
meer geïntegreerde financiering van ketenzorg , met name vanuit 
eerstelijnsgezondheidszorg. De tot dusver versnipperde financiering van de eerste 
lijn belemmert de samenwerking binnen de eerste lijn en daarmee een goede zorg in 
de buurt. Het schot tussen eerste- en tweedelijnsbekostiging belemmert ook 
substitutie van dure ziekenhuiszorg naar goedkope zorg dichtbij huis. 

De genomen maatregelen om integrale bekostiging in te voeren zijn complex en 
ingrijpend. Er is gekozen voor een voorzichtige invoeringsstrategie waarbij oude 
vergoedingsregelingen zijn blijven bestaan naast de nieuwe systematiek. Het mag 
dan ook geen verrassing heten dat de invoering nog niet zo snel loopt. Dat betekent 
ook dat er aan het eind van het eerste jaar van invoering nog nauwelijks antwoorden 
zijn op de vele vragen die rond integrale bekostiging leven. 

De commissie heeft dan ook het eerste jaar vooral genomen om de 
evaluatiesystematiek verder uit te werken. Deze is conform de opdracht van de 
commissie breed ingestoken en niet alleen gericht op de vraag of de doelen in 
termen van kostenbeheersing en kwaliteitsverhoging worden gehaald, maar ook op 
(on-)gewenste neveneffecten als het optreden van versnippering van de zorg en 
risicoselectie. Een deel van die vragen zal de komende twee jaar kunnen worden 
beantwoord op basis van de lopende onderzoeken en ervan uitgaande dat de 
invoering verder zal doorzetten. Over de vraag of kostenbesparingen optreden 
kunnen dan alleen nog indicatieve antwoorden gegeven worden omdat deze pas op 
langere termijn optreden. 

Wij hopen met deze eerste rapportages bij te kunnen dragen aan een geïnformeerde 
discussie over de integrale bekostiging zowel in de Tweede Kamer als met het veld. 

rof. Dr. D.H. de Bakker 
Voorzitter Evaluatiecommissie Integrale Bekostiging 
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